

中心：\_\_\_\_\_

姓名：\_\_\_\_\_

### 1100614 高中職生 中翻英短文翻譯 題目

你吃肉嗎？如果你吃肉的話，你可能會認為我們接下來的新聞蠻有趣的，有個研究說世界對於肉的需求增加了，在 1960 年時，世界吃掉了 64 百萬噸的肉，大約每個人吃了 21 公斤的肉，在 2007 年時，數量提升到 268 百萬噸，大約每個人吃了 40 公斤的肉，同時，最喜愛的肉類清單也改變了，在 1960 年代，被吃掉的肉類當中，百分之四十是牛肉，然而，在 2007 年時，豬肉變成了最受歡迎的。

研究            study

需求增加    a growing need for sth.

## 1100614 高中職生 中翻英短文翻譯 參考答案

Do you eat meat? If you do, then you might think our next news interesting. A study says that the world has a growing need for meat. In 1960, the world ate 64 million tones of meat, about 21 kg for each person. In 2007, the number rose to 268 million tones, about 40 kg for each person. At the same time, there have been changes in the list of favorite meats. In the 1960s, of the meat that was eaten, 40% was beef. However, in 2007, pork became the most popular.